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Odpowiadając na złożoną interpelację dotyczącą utworzenia komisji doraźnej lub komisji 

połączonej w sprawie zwyżek cen energii celem przedyskutowania tematu i poszukania 

możliwości stworzenia źródeł energii oraz ich finansowania proponuję omówienie ww. tematu 

przez dwie komisje Rady Gminy Tarnowo Podgórne zajmujące się dziedziną, której dotyczy 

interpelacja. Odpowiednimi w tym zakresie komisjami są: Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy 

oraz Komisja Ochrony Środowiska i Gospodarki.  
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